



شركة عجمان والإمارات للاستثمار القابضة (ش.ع.م.ع.) OMAN & EMIRATES INVESTMENT HOLDING COMPANY (S.A.O.G.)

Date: 16th July 2026

التاريخ: ١٦ يوليو ٢٠٢٦

Market Clarification Announcement

بيان توضيحي للسوق

The Company wishes to reassure its valued shareholders and the investing public following enquiries received regarding the preliminary financial results for the first quarter ended 30 June 2026.

تود الشركة أن تتطمئن مساهميها الكرام وعموم المستثمرين، وذلك في أعقاب الاستفسارات الواردة بشأن النتائج المالية الأولية للربع الأول المنتهي في ٣٠ يونيو ٢٠٢٦.

The reported net loss for the period is primarily attributable to the decline in the market value of the Company's investment in listed shares, resulting in an unrealized fair value adjustment recognized in accordance with the applicable International Financial Reporting Standards (IFRS).

يعزى صافي الخسارة المعلن عنه خلال هذه الفترة بشكل أساسي إلى انخفاض القيمة السوقية لاستثمار الشركة في أسهم مدرجه في السوق. أدى إلى تعديل القيمة العادلة غير المحقق، والذي تم إدراجه وفقاً للمعايير الدولية لإعداد التقارير المالية.

This accounting adjustment does not arise from the Company's underlying operating activities, nor does it reflect any structural deterioration in the Company's core businesses, financial position or cash-generating ability. The adjustment is non-cash in nature and is directly linked to temporary movements in the quoted market price of shares during the reporting period.

لا ينشأ هذا التعديل المحاسبي عن أنشطة الشركة التشغيلية الأساسية، كما أنه لا يعكس أي تدهور هيكلي في أعمال الشركة الرئيسية أو وضعها المالي أو قدرتها على توليد النقد. هذا التعديل غير نقدي بطبيعته، ويرتبط ارتباطاً مباشراً بتحركات مؤقتة في سعر أسهم مدرجه في السوق خلال فترة التقرير.

The Board and Management remain confident in the Company's investment portfolio and long-term strategy. The underlying fundamentals of the Company continue to remain sound and the Board and Management will continue to focus on creating sustainable long-term value for shareholders.

يؤكد مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية ثقتهما في محفظة استثمارات الشركة واستراتيجيتها طويلة الأجل. ولا تزال الأسس الجوهرية للشركة متينة، وسيواصل المجلس والإدارة التركيز على خلق قيمة مستدامة طويلة الأجل للمساهمين.

The Company remains committed to maintaining transparency with the market and will continue to keep shareholders informed of any material developments through the appropriate regulatory channels.

يؤكد مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية ثقتهما في محفظة استثمارات الشركة واستراتيجيتها طويلة الأجل. تلتزم الشركة بالحفاظ على الشفافية مع السوق وستواصل إطلاع المساهمين على أي تطورات جوهرية من خلال القنوات التنظيمية المناسبة.

Kind regards,

أطيب التحيات،

Raffy Manoug Kozadjian
Acting Chief Executive Officer



رافي كوزاجيان
القائم بأعمال الرئيس التنفيذي